

Join Our Team!

Explore Exciting Opportunities at Measurement Canada

Are you ready to embark on a career that offers variety, flexibility, and a chance to make a meaningful impact on Canadians' daily transactions? Look no further! Measurement Canada is the place to be.

Why work for us and the Federal Public Service?

- **Variety of Work:** working across diverse trade sectors, each day presents unique situations. As an Inspector, your role involves traveling to various locations to fulfill your responsibilities.
- **Flexible Work Arrangements:** We understand that work-life balance is essential. That's why we offer flexible work arrangements, to ensure you can thrive in your career while accommodating your personal needs.
- **Good Benefits:** We value our employees and offer a competitive benefits package, including comprehensive health coverage, dental and vision plans, wellness programs, and more, to keep you and your family in great shape.
- **Pension Plan:** Secure your future with our generous pension plan, ensuring financial peace of mind during retirement.
- **Impact on Canadians' Daily Transactions:** Join a team that plays a pivotal role to ensure the integrity and accuracy of trade measurement in Canada. Your work will have a direct impact on the lives of people across the country, making a positive difference every day.

If this resonates with you and you're prepared to create an impact while experiencing the advantages of serving Canadians, then consider joining us. Apply through one of the provided links to explore our current job opportunities and embark on a rewarding career journey.

EN

[Fair Measure For All](#)

[Junior Inspector \(cfp-psc.gc.ca\)](#) (Thunder Bay and Montreal only) **OR**

[Junior Inspector \(cfp-psc.gc.ca\)](#) (multiple locations across Canada)

Rejoignez-vous à notre équipe !
Explorez des possibilités passionnantes à Mesures Canada

Êtes-vous prêt à entreprendre une carrière qui offre de la variété, de la flexibilité et la chance d'avoir un impact significatif sur les transactions quotidiennes des Canadiens ? Ne cherchez pas plus loin ! Mesures Canada est l'endroit où il faut être.

Pourquoi travailler pour nous et pour la fonction publique fédérale ?

- Variété du travail : en travaillant dans divers secteurs commerciaux, chaque jour présente des situations uniques. En tant qu'inspecteur, votre rôle consiste à vous rendre à divers endroits pour vous acquitter de vos responsabilités.
- Modalités de travail flexibles : Nous comprenons que l'équilibre entre vie professionnelle et vie privée est essentiel. C'est pourquoi nous proposons des modalités de travail flexibles, afin que vous puissiez vous épanouir dans votre carrière tout en répondant à vos besoins personnels.
- De bons avantages sociaux : Nous accordons de l'importance à nos employés et offrons un ensemble d'avantages concurrentiels, notamment une couverture santé complète, des régimes de soins dentaires et de soins de la vue, des programmes de bien-être et plus encore, pour que vous et votre famille restiez en pleine forme.
- Plan de pension : Assurez votre avenir grâce à notre généreux régime de retraite, qui vous garantit une tranquillité d'esprit financière pendant la retraite.
- Impact sur les transactions quotidiennes des Canadiens : Rejoignez une équipe qui joue un rôle essentiel pour garantir l'intégrité et l'exactitude des mesures commerciales au Canada. Votre travail aura un impact direct sur la vie des gens à travers le pays, faisant une différence positive chaque jour.

Si vous vous sentez concerné(e) et que vous êtes prêt(e) à créer un impact tout en bénéficiant des avantages de servir les Canadiens, alors envisagez de vous joindre à nous. Postuler

FR

[La mesure juste pour tous](#)

[Inspecteur\(trice\) junior\(e\) \(cfp-psc.gc.ca\)](#) (Thunder Bay et Montréal seulement) OU

[Inspecteur\(trice\) junior\(e\) \(cfp-psc.gc.ca\)](#) (plusieurs emplacements à travers le Canada)